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Protokół nr 15/2019                                                                                                                              

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 19 grudnia 2019 r. 

 

          Posiedzenie Komisji Budżetowej odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 15.31 do godz. 15.48.                                                                           

Posiedzeniu  przewodniczył: radny Jacek Kasprzyk przewodniczący Komisji.            

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Anna Łęgowik 

i Dariusz Nawarecki). 
 

Po dotarciu radnych: Przemysława Pytlika i Małgorzaty Wilkos, w posiedzeniu brało udział 

7 radnych.   

Listę obecności członków Komisji oraz obecnych osób załącza się do protokołu.                               

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 13/2019 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia 

w dniu 21 listopada 2019 r. oraz protokołu nr 14/2019 Komisji Budżetowej Rady Miasta 

Opola z posiedzenia w dniu 21 listopada 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie poboru podatków rolnego, leśnego, od 

nieruchomości, a także ustalonych w formie łącznego zobowiązania pieniężnego w drodze 

inkasa (druk nr 473). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Centrum 

Wystawienniczo – Kongresowego w Opolu (druk nr 482). 

4. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

Protokół nr 13/2019 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

21 listopada 2019 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 6 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Anna 

Łęgowik, Dariusz Nawarecki i Przemysław Pytlik. 

Protokół nr 14/2019 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

21 listopada 2019 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 6 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Anna 

Łęgowik, Dariusz Nawarecki i Przemysław Pytlik. 

 

Do punktu 2. porządku posiedzenia: 

 Projekt uchwały w sprawie poboru podatków rolnego, leśnego, od nieruchomości, 

a także ustalonych w formie łącznego zobowiązania pieniężnego w drodze inkasa (druk 

nr 473) zreferował naczelnik Wydziału Finansowo-Księgowego Aleksander Sienkiewicz. 

Pytań i dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie poboru podatków rolnego, leśnego, od nieruchomości, 

a także ustalonych w formie łącznego zobowiązania pieniężnego w drodze inkasa (druk 

nr 473) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji.  

Za głosowali radni: Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Anna Łęgowik, 

Dariusz Nawarecki i Przemysław Pytlik. 
 

Do punktu 3. porządku posiedzenia: 

 Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej 

Centrum Wystawienniczo – Kongresowego w Opolu (druk nr 482) dokonał zastępca 

naczelnika Biura Obsługi Inwestorów Michał Kramarz.  

Na pytania radnych: Przemysława Pytlika i Sławomira Batki odpowiedzi udzielili: zastępca 

naczelnika Biura Obsługi Inwestorów Michał Kramarz oraz dyrektor Centrum 

Wystawienniczo-Kongresowego Patryk Stasiak. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Centrum 

Wystawienniczo – Kongresowego w Opolu (druk nr 482) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji.  

Za głosowali radni: Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Anna Łęgowik, 

Dariusz Nawarecki, Przemysław Pytlik i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia: 

 W punkcie sprawy różne głos zabrała Skarbnik Miasta Opola, która poinformowała, iż 

w dniu 23 grudnia br. może zostać jeszcze przedłożony dla radnych projekt uchwały 

w sprawie środków niewygasających. 

Skarbnik Miasta podziękowała również za rzetelne i kompleksowe podejście do 

przedkładanych projektów uchwał. Wyjaśniła, iż Wydział Budżetu dokonywał wielu starań, 

aby nie zostały zaskarżone. 
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Podziękowania za pracę złożył również Przewodniczący Komisji radny Jacek 

Kasprzyk. 

 

Więcej spraw nie zgłoszono.                                     

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.    

 

 

                Przewodniczący Komisji Budżetowej 

                            Radny Jacek Kasprzyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                           

Teresa Muc 


